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Претпостављам да Дачић не би волео да са ове позиције на којој се сада налази дође до
било какве промене, рекла Зорана Михајловић

  

Потпредседница Владе Србије Зорана Михајловић изјавила је да о реконструкцији владе
апсолутно није било речи, а да ће, ако се о томе уопште буде говорило, то бити само из
једног разлога - да влада буде ефикаснија.

  

  

Михајловић је, поводом изјаве министра спољних послова Ивице Дачића да је премијер о
променама говорио јуче на седници Владе Србије, те да је тада рекао да ће о томе
размишљати крајем јануара и почетком фебруара, рекла да до реконструкције владе не
долази зато што Александар Вучић то воли или не воли, већ зато што се жели добити
ефикаснија и вреднија влада.

  

"Мислим да би Дачић то требало да зна будући да је некада био премијер", рекла је
Михајловић.

  

Подсетила је да су Александар Вучић, али и СНС обећали да ће влада радити вредније и
ефикасније.

  

"А ако буде била расправа о реконструкцији, а није је било, биће је само из једног
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разлога - да влада буде ефикаснија", рекла је Михајловић и указала: "Али добро је да
Вучић види шта му Дачић стварно мисли".

  

(Мондо-Танјуг) 
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